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Protokół 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odbytego w dniu 28.03.2018 r. 

 

   Komisja odbyła posiedzenie w składzie: Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego        

i Finansów – radny Zbigniew Drohomirecki, wiceprzewodniczący komisji– radny Bogdan 

Poliwka, członek komisji – radna Jolanta Kisielewska, członek komisji - radny Łukasz 

Biernacik, , członek komisji – radny Dariusz Dąbkowski, członek komisji – radny Krzysztof 

Kleinowski i członek komisji – radna Agnieszka Grzyb. Lista obecności zał.1. 

W posiedzeniu uczestniczył wójt – Mirosław Przysiwek i skarbnik – Daniel Urbańczyk. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie  i stwierdzenie quorum. 

1. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia   21.02.2018 r.  

2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w  sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok    - projekt     nr   16/18. 

b) w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 

2018-2028 – projekt nr   17/18. 

c) w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt nr 18/18; 

d) w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kobylanka  oraz 

udzielenia bonifikaty – projekt nr 19/18: 

e) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobylanka w 2018 r. – projekt nr 20/18; 

f) w sprawie podziału Gminy Kobylanka  na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic               

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – projekt nr 21/18. 

3. Wolne wnioski. 

4. Zamknięcie posiedzenia.               

 

Ad. 2  

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia  z dnia   21.02.2018 r.  

Protokół z posiedzenia komisji z dnia   21.02.2018 r. został przyjęty w następujący sposób: 

za-5, przeciw-0, wstrzymał się-2 w obecności 7  członków komisji . 

 

Ad. 3 

Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w  sprawie  zmiany budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok    - projekt     nr   16/18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały wraz z autopoprawką: 

 „Dokonuje się zmiany planu dochodów budżetu Gminy Kobylanka na rok 2018,                      

z następującym uzasadnieniem: 

Dział Rozdz. § 
Dochody 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

700 70005 0470 1 800,00   Opłaty za służebności 

700 70005 0630 100,00   Wpływy z egzekucji 

700 70005 0690 200,00   Wpływy z egzekucji 

700 70005 0830 750,00   Wpływy z usług 

750 75023 0940 58 916,00   Zwroty VAT i rozliczenia ZUS z lat 
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ubiegłych 

752 75212 0970 1 977,00   
Zwrot rekompensat za przeszkolenia 

wojskowe 

754 75412 0940 1 098,00   Rozliczenia dotacji celowych 

754 75416 0640 50,00   Wpływy z egzekucji 

756 75618 0460 4 025,00   Opłata eksploatacyjna 

758 75801 2920    117 088,00     

Ostateczna kwota subwencji oświatowej 

na rok 2017 na podstawie pisma Ministra 

Finansów nr ST3.4750.1.2018 

801 80101 0750 3 200,00   
Dochody z wynajmu pomieszczeń w SP 

Reptowo 

801 80101 0970 4 254,99   Odszkodowania majątkowe 

900 90095 0570 300,00   Wpływy z grzywien i kar (Ekowodrol) 

900 90095 0580 16 337,00   Wpływy z grzywien i kar (Ekowodrol) 

921 92109 0750 79 200,00   
Wpływy z dzierżawy do CKiR w 

Kobylance 

Dokonuje się również korekty limitów wydatkowych w 2018 r., według następującego 

zestawienia: 

 

Dział Rozdz. § 
Wydatki 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

750 75011 4010 1 570,00 
 

Koszty części etatu pracownika 

związanego z realizacją zadań wojewody 

750 75011 4110 520,00 
 

Koszty części etatu pracownika 

związanego z realizacją zadań wojewody 

750 75011 4120 75,00 
 

Koszty części etatu pracownika 

związanego z realizacją zadań wojewody 

750 75023 4300 3 940,00 
 

Koszty zastępstwa procesowego w 

związku z reprezentowaniem Gminy przed 

sądami  

750 75023 4300 11 744,00 
 

Usługa doradztwa prawnego w zakresie 

odzyskania nadpłaconego podatku VAT  

754 75416 4270 1 668,94 
 

Wydatki na naprawy radiowozu SG 

801 80101 4210 4 254,99 
 

Wydatki w związku z naprawą drzwi 

wejściowych w SP Kobylanka 

900 90001 6050 80 000,00 
 

Budowa odcinka sieci wodociągowej z 

przełączeniami , Zieleniewo dz.nr 218/2, 

217/15, 217/16, 217/26, 217/42, 217/36, 

223; obręb Kunowo dz.nr 189/2 i 3 - etap I 

900 90002 4010 3 570,00 
 

Uzupełnienie limitu wydatków 

związanego z obsługą gospodarki 

odpadami 

900 90002 4110 773,00 
 

Uzupełnienie limitu wydatków 

związanego z obsługą gospodarki 

odpadami 
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Dział Rozdz. § 
Wydatki 

Uzasadnienie 

Zwiększenie Zmniejszenie 

921 92109 2480 395 000,00 
 

Dotacja podmiotowa dla Centrum Kultury 

i Rekreacji w Kobylance 

921 92109 6050 6 000,00 
 

Budowa wiaty przy CKiR w Kobylance 

921 92109 6060 19 000,00 
 

Budowa wiaty przy CKiR w Kobylance 

 

Jednocześnie wprowadza się do budżetu kwotę 533.995,94 zł przychodów, w wyniku 

rozliczenia wolnych środków z rozliczenia roku 2017. 

W rozchodach wprowadza się również nową pozycję w postaci pożyczek udzielonych                       

z budżetu, w kwocie 61.000,00 zł na rzecz Spółdzielni Socjalnej Miedwie na zakup nowego 

samochodu dostawczego. 

Uzasadnienie do autopoprawki do projektu uchwały nr 16/18: 

„W projekcie uchwały nr 16/18 wprowadza się następujące zmiany: 

1) Zmienia się treść §2, według następującego brzmienia: 

„§2. 1. Zwiększa się plan wydatków budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok o kwotę                

1.128.174,94 zł, z tego wydatki bieżące o kwotę 423.115,94 zł i wydatki majątkowe             

o kwotę 705.059,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 

2. Zmniejsza się plan wydatków budżetu Gminy Kobylanka na 2018 rok o kwotę 

600.059,00 zł, z tego wydatki majątkowe o kwotę 600.059,00 zł, zgodnie                                  

z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.” 

2) W §3 dodaje się ust.3 i 4 o następującej treści: 

„3. Ustala się po zmianach planowany deficyt budżetu w kwocie 9.915.209,30 zł, 

który zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z emisji obligacji komunalnych na 

rynku wtórnym w kwocie 9.915.209,30 zł. 

4. Ustala się nowy limit zobowiązań w związku z finansowaniem planowanego 

deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego do kwoty 9.915.209,30 zł.” 

3) Zmienia się treść załącznika nr 2 do uchwały, według brzmienia załącznika do 

autopoprawki. 

Uzasadnienie 

W związku z koniecznością zapewnienia limitu wydatków na realizację zadania 

inwestycyjnego, według nakładów ujawnionych wskutek skutecznie złożonej oferty 

przetargowej, dokonuje się dodatkowych przesunięć po stronie wydatkowej budżetu na rok 

2018: 

Dział Rozdz. § 

 Wydatki  

Uzasadnienie 

 

Zwiększenie  

 

Zmniejszenie  

600 60017 6050 600 059,00 
 

Przebudowa drogi w ulicy Długiej w 

Morzyczynie wraz z odcinkiem bocznym 

w Zieleniewie 

600 60095 6057 
 

600 059,00 

ZIT. Budowa punktu przesiadkowego 

wraz z zapleczem parkingowym przy stacji 

kolejowej w miejscowości Reptowo 
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Radny D. Dąbkowski – dokonujemy zmniejszenia  o kwotę 600 059 zł czym to jest 

spowodowane?  

Skarbnik – nie jesteśmy w momencie podpisania umowy. Zadanie zostało przesunięte na rok 

następny. 

Radny D. Dąbkowski – wydatki na CKiR sa zwiększone, z czego to wynika? 

Skarbnik – wydatki zwiększone są z powodu zwiększenia zakresu działalności.  

Radny D. Dąbkowski  poinformował, że spółdzielnia na samochód sobie sama zarobiła,           

a teraz się okazuje, że należy im dołożyć na samochód. 

Wójt poinformował, między innymi, że spółdzielnia musi mieść wkład własny. Koszt 

naprawy ok. 12 000 zł, wkład ok. 20 000 zł Kwestia zakupu bieżącego utrzymania. Będą 

środki w perspektywie m-a kwietnia. Brakuje ok. 39 000 zł. 

Radny K. Kleinowski – dlaczego spółdzielnia nie wzięła pojazdu w lising? 

Wójt – spółdzielnia uznała, że lizing jest niekorzystniejszy dlatego zwróciła się o pożyczkę. 

Radny D. Dąbkowski – ok. 4 000 zł zwiększenie na drzwi do SP Kobylanka. 

Skarbnik –  + kwota ubezpieczenie. 

Komisja projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowała w następujący sposób: za - 4, 

przeciw - 2, wstrzymał się - 1  w obecności 7 członków komisji. 

 

a) w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobylanka na lata 

2018-2028 – projekt nr   17/18. 

Skarbnik uzasadnił projekt uchwały wraz z autopoprawką: 

 „Przedkłada się Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Kobylanka na lata 2018-2028,                      

w związku z ze zmianą przychodów i rozchodów budżetu.” 

Uzasadnienie do autopoprawki do projektu nr 17/18: 

„W projekcie uchwały nr 17/18 wprowadza się następujące zmiany: 

1) W załączniku nr 3 nadaje się nowe limity kwotowe zadań inwestycyjnych                    

w wierszach 1.1.2.2. i 1.3.2.5., według następującego brzmienia: 

Lp. 
Nazwa i cel 

przedsięwzięcia 

Jednostka 

organizacyjna 

odpowiedzialna 

za realizację 

lub 

koordynująca 

wykonywanie 

przedsięwzięci

a 

Okres 

realizacji 

Łączne nakłady 

finansowe 
  

  

2018 r. 

  

  

2019 r. 

od do (w zł) 

 

1.1.2.2 

ZIT. Budowa 

punktu 

przesiadkowego 

wraz z 

zapleczem 

parkingowym 

przy stacji 

kolejowej w 

miejscowości 

Reptowo 

Urząd Gminy 

Kobylanka      
2017 2019           2 565 400,00           1 965 341,00                 600 059,00     

 

1.3.2.5 

Przebudowa 

ulicy Długiej w 

Morzyczynie i 

Zieleniewie 

Urząd Gminy 

Kobylanka 
2017 2018           2 129 764,03            2 129 764,03     

 

2) Nadaje się nową treść załącznika nr 1 do uchwały, według brzmienia załącznika do 

autopoprawki. 
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Uzasadnienie 

W związku ze zmianami kwot limitów w ramach zadań inwestycyjnych zawartych w wykazie 

przedsięwzięć, konieczna stała się korekta wcześniej przedłożonych danych. Zwiększenie 

limitu zadania wymienionego w wierszu nr 1.3.2.5 załącznika nr 3 spowodowane zostało 

wartością nakładów ujawnionych w wyniku skutecznie złożonej oferty przetargowej                

w postępowaniu konkursowym.” 

Komisja projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowała w następujący sposób: za - 4, 

przeciw - 2, wstrzymał się - 1  w obecności 7 członków komisji. 

 

b) w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych  umów dzierżaw oraz zgody na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów  - projekt nr 18/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„„Zgodnie z art. 18, ust. 2, pkt 9a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do 

wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych 

gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu, dotyczących zasad nabywania, zbywania     

i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony 

dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej. 

Uchwała rady gminy jest wymagana również w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość.  

W myśl art.37 ust.4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami 

zawarcie umów dzierżawy gruntów stanowiących zasób gminy na czas dłuższy niż 3 lata 

następuje w drodze przetargu, przy czym rada gminy może wyrazić zgodę na odstąpienie od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia tych umów. 

Nieruchomości wymienione w załączniku do niniejszej uchwały aktualnie są przedmiotem 

dzierżawy przez Centrum Kultury i Rekreacji w Kobylance.  Dzierżawca wywiązuje się          

z warunków zawartych w umowach  i wskazana jest dalsza kontynuacja dzierżaw. Biorąc pod 

uwagę, że nieruchomości objęte są kilkoma umowami a jedna z nich wygasa 31 maja 2018r.  

zaszła konieczność skonsolidowania umów.  

W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie proponowanej uchwały.” 

Radny D. Dąbkowski – kto może zarządzać świetlicami oprócz CKiR? 

Wójt – zarządza CKiR, innej zgody nie będzie. 

Radny K. Kleinowski – nie znamy umowy. 

Skarbnik poinformował, że umowa to jest kompetencja wójta a nie Rady Gminy. 

Radny D. Dąbkowski – dot. opłat za wynajem świetlicy, spisywania liczników czy 

podwyższenia stawki za wynajem. 

Wójt – poinformował, że stawki będą opracowane Zarządzeniem Wójta. Nie będzie marży. 

Stawka będzie przeliczona z kalkulacji. Będzie zliczony licznik energii elektrycznej, gazu. itp.  

Są wydatki ok. 20 000 zł a dochód ok. 2 000 zł, jest to duża dysproporcja.  

Radny D. Dąbkowski – co ze stowarzyszeniami, np. straże? 

Wójt – myślę, że one są wyłączone z opłat. Jeżeli będą prowadziły statutową działalność dot. 

to m.in. straże, KGW. 

Radny D. Dąbkowski – aby się nie okazało, że KGW będzie gotowało np. na dożynki, kto 

będzie ponosił koszty? 

Wójt poinformował, że na taką działalność przeznacza środki. KGW są zawsze 

dofinansowane. 

Radna A. Grzyb – po działaniu p. dyrektora wiemy jak było, jaka jest pewność, że będzie 

wszystko dobrze? 

Wójt poinformował, że jak będzie coś nie tak, to przerwie takie działanie. 
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Radna A. Grzyb – jeżeli wydajemy świetlicę, to stawki będą opracowane przez CKiR a nie 

przez Wójta. 

Wójt – to będzie zarządzenie wójta, a nie p. dyrektor CKiR. 

Radny D. Dąbkowski – co ile jest kontrolowane CKiR? 

Skarbnik – sprawozdanie przez CKiR jest składane kwartalnie. 

Wójt poinformował, że jako radni można zawsze coś wnieść. Jak coś będzie nie tak to zawsze 

możemy umowę wypowiedzieć. 

Radny D. Dąbkowski – CkiR przejmuje tereny OSiR – czy można wyciąć drzewa, co niektóre  

(dot. olch, które zasłaniają światło). 

Wójt – to nie jest nasz teren, to jest teren WFOŚiGW. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za - 4, przeciw - 1, wstrzymał 

się - 2  w obecności 7 członków komisji. 

 

c) w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kobylanka  oraz 

udzielenia bonifikaty – projekt nr 19/18: 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„Zgodnie z art.18 ust.2 pkt 9 lit.a ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym 

zbycie  każdej nieruchomości  Gminy Kobylanka - do czasu określenia przez Radę Gminy 

zasad zbycia -  wymaga zgody Rady Gminy.  

Proboszcz Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Antoniego                             

w Kobylance wystąpił z wnioskiem o sprzedaż w drodze bezprzetargowej działki nr 162        

w obrębie Kunowo z przeznaczeniem na cele sakralne tj. wybudowanie ołtarza polowego. 

Jednocześnie zawnioskował o udzielenie bonifikaty w wysokości 99,9 %  od ustalonej ceny 

sprzedaży.  

Podstawą prawną do zbycia działki nr 162 w drodze bezprzetargowej na rzecz wnioskodawcy 

stanowią przepisy  art.37 ust.2 pkt 10 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997r.  ustawy z dnia            

21 sierpnia 1997 roku o gospodarce nieruchomościami. 

Zgodnie z art. 68 ust.1 pkt 6  cytowanej  ustawy, właściwy organ może udzielić bonifikaty od 

ceny sprzedaży, jeżeli nieruchomość jest sprzedawana kościołom i związkom wyznaniowym, 

mającym uregulowane stosunki z państwem, na cele sakralne.   

Nieruchomość oznaczona geodezyjnie działką nr 162 o powierzchni 0,10 ha  w obrębie 

Kunowo łączy się z działką nr 161, na której znajduje się kościół  tworząc jedność 

funkcjonalną, ogrodzoną kamiennym murem.   

Wartość ww. nieruchomości została ustalona na postawie operatu szacunkowego 

sporządzonego przez rzeczoznawcę majątkowego i wynosi 17.000,00 zł. 

Biorąc powyższe pod uwagę przygotowano projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.” 

Wójt dodatkowo poinformował, że zostało dokonane wystąpienie o drugi cmentarz                  

w Bielkowie. Będzie wystąpienie do radnych o wyrażenie zgody na zbycie. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 7 członków 

komisji. 

 

d) w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kobylanka w 2018 r. – projekt nr 20/18; 

Wójt uzasadnił projekt uchwały: 

„„Zgodnie z art. 11 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt                                                         

(j. t. z 2017 r. poz. 1840) zapewnianie opieki bezdomnym zwierzętom oraz ich wyłapywanie 

należy do zadań własnych gmin. Rada gminy wypełniając obowiązek, o którym mowa w art. 

11 ust. 1, określa,     w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt, który obejmuje:  

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 
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2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypianie ślepych miotów; 

7) wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 

gospodarskich; 

8) zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych                                           

z udziałem zwierząt. 

  Zgodnie z art. 11a ust. 7 cytowanej ustawy projekt programu został zaakceptowany 

bez uwag przez Powiatowego Lekarza Weterynarii i Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami    

w Stargardzie oraz dzierżawców i zarządców obwodów łowieckich działających na terenie 

Gminy Kobylanka.  

W świetle powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione.” 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie w obecności 7 członków 

komisji. 

 

e) w sprawie podziału Gminy Kobylanka  na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic               

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu – projekt nr 21/18. 

Wójt uzasadnił projekt uchwał: 

„„W związku z Uchwałą Państwowej Komisji Wyborczej z dnia 5 lutego 2018r. w sprawie 

wytycznych i wyjaśnień dotyczących podziału jednostek samorządu terytorialnego na okręgi 

wyborcze, rada gminy zobowiązana jest do podziału gminy na okręgi wyborcze w terminie do 

dnia 1 kwietnia 2018 roku. 

 Zgodnie z treścią art.419 § 2 ustawy z dnia 5 stycznia 2011r. -  Kodeks wyborczy,  

dla Gminy Kobylanka norma przedstawicielstwa wynosi 340,2666 (tj. liczba mieszkańców 

gminy – 5.104 podzielona przez liczbę radnych wybieranych do rady gminy – 15). 

W załączniku do uzasadnienia przedstawiono aktualną  liczbę mieszkańców w danym okręgu 

wyborczym oraz normę przedstawicielstwa dla każdego okręgu. 

Wskazać należy, iż: 

1) gmina Kobylanka musi zostać podzielona na 15 jednomandatowych okręgów wyborczych, 

2) punktem wyjścia dla dokonania podziału musi być podział gminy na jednostki pomocnicze 

(sołectwa) oraz liczba mieszkańców w całej gminie i  w poszczególnych sołectwach, 

3) co do zasady jedno sołectwo powinno tworzyć jeden okręg wyborczy, 

4) łączenie sołectw możliwe jest wyłącznie w przypadku, gdyby któreś z nich liczyło za mało 

mieszkańców potrzebnych do utworzenia okręgu,  

5) dzielenie sołectw możliwe jest z kolei wyłącznie w przypadku, gdyby któreś z nich liczyło 

za dużo mieszkańców potrzebnych do utworzenia okręgu, 

W związku z powyższym proponuje się dokonać podziału Gminy Kobylanka na okręgi 

wyborcze według poniższych założeń i wnosi się o jej podjęcie: 

Liczba mieszkańców:    5.104 (na dzień 31.12.2017r.) 

Liczba radnych:    15 

Norma przedstawicielstwa:   340,2666 

(liczba mieszkańców : liczba radnych) 

Liczba okręgów wyborczych:  15.” 

Wójt poinformował, że podjęcie niniejszej uchwały jest koniecznością zgodnie z ustawą. 

Kryterium determinujące. Zmieniła się wartość normatywna przypadająca na sołectwa. 

Niniejszy projekt uchwały był opiniowany przez Komisarza Wyborczego.  

Radny K. Kleinowski – kiedy została rozpoczęta praca nad tworzeniem uchwały? 
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Wójt poinformował ok. półtora miesiąca temu były rozmowy z Komisarzem Wyborczym. To 

komisarz zwrócił się do Gminy z informacją, że przekroczony został normatyw. 

Wójt poinformował, kiedy Cisewo włączy się do Reptowa to będą 3 mandaty, a tym samych 

zwiększy się ilość radnych do 16, co było by niezgodnie z ustawą. 

Radny K. Kleinowski – dlaczego tak robimy? 

Wójt – bo Kobylanka uzyskuje jeszcze jeden mandat. 

Radny K. Kleinowski – kiedyś Jęczydół był dołączony do Kobylanki.  

Wójt – aby uniknąć radnych 16, muszę Cisewo dołączyć do Zieleniewa. Wcześniej uchwała 

w pierwotnej wersji była wysłana do Komisarza i została zwrócona w celu dokonania zmiany. 

Radny K. Kleinowski – dlaczego dopiero teraz odbywają się rozmowy, jeżeli półtora miesiąca 

było można rozmawiać. 

Wójt poinformował,  proszę się zwrócić do Komisarza. 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała w następujący sposób: za - 4, przeciw - 3, wstrzymał 

się - 0  w obecności 7 członków komisji. 

 

Ad. 4 

Wolne wnioski. 

Radny D. Dąbkowski – dotyczy wykonania chodnika przed komisem. 

Wójt – dochodzimy tylko do jednego komisu i przechodzimy na drugą stronę  i robimy 

chodnik. 

Radny D. Dąbkowski – czy się rozstrzygnął przetarg na drogi gruntowe? 

Wójt – jeszcze nie. 

Radny D. Dąbkowski – dot. drogi przy kolei. 

Wójt – jest decyzja, droga będzie robiona w ramach pozyskanych środków. To może być        

w okresie jesiennym. 

Radny K. Kleinowski – ile kosztuje wiata w Kobylance? 

Wójt – ok. 21 000 zł. Wcześniej sołectwo Kobylanka dało mi na wiaty przystankowe.  

Radny D. Dąbkowski – dotyczy mieszkania od Lasów Państwowych, czy  zostało kupione? 

Wójt – mieszkanie nie zostało kupione. 

 

Ad. 5  

Zamknięcie posiedzenia.                                         

Po zrealizowaniu porządku obrad posiedzenie zostało zakończone. 

 

Protokołowała: 

Joanna Baszak                                                                           Przewodniczący   KRGiF 

                                                                                        Zbigniew Drohomirecki 

 

 

 

 


